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۱۷ هزار دورگه ایرانی - خارجی در خراسان 
رضوی تقاضای شناسنامه کرده اند

مدیرکل اتباع و مهاجران خارجی خراســان 
رضوی گفت: برای ۱۷ هــزار تن از فرزندان 
اتباع خارجی حاصل از ازدواج با زنان ایرانی در 
استان پرونده تشکیل شده و برای ادامه روند 
صدور شناســنامه، این پرونده ها در اختیار 

ثبت احوال قرار گرفته است.
به گــزارش ایرنا، ســیدعلی قاســمی روز 

چهارشنبه در نشست خبری با خبرنگاران افزود: تاکنون هفت هزار و ۵۰۰ مادر ایرانی 
در ســامانه ویژه اداره اتباع خارجی نامنویسی کرده اند و استعلام های لازم برای آنها 

انجام شده که هم اکنون در حال رفع نقص برخی پرونده ها هستیم.
وی شمار فرزندان مادران ایرانی متقاضی شناسنامه در خراسان رضوی را ۳۰ هزار نفر 
برآورد کرد و گفت: تعداد متقاضیان شناســنامه برای فرزندان مادران ایرانی در استان 

خراسان رضوی بیش از دیگر استان های کشور است.
مدیرکل اتباع و مهاجران خارجی خراســان رضــوی اضافه کرد: روند پیگیری و اخذ 
اســتعلام ها، به دلیل نواقص مدارک و مستندات در پرونده ها، صدور شناسنامه برای 

فرزندان مادران ایرانی مزدوج با اتباع خارجی را پیچیده و زمان بر کرده است.
قاسمی گفت: سهمیه بیمه سلامت اتباع خارجی مقیم خراسان رضوی ۲۳ هزار و ۵۰۰ 

نفر است که برای این تعداد سهمیه مذکور در نظر گرفته شده است.
وی همچنین به طرح های این اداره برای جذب اعتبارات بین المللی اشاره کرد و گفت: 
در این قالب ۵۹ پروژه آموزشی، بهداشتی و معیشتی برای اتباع مقمی استان در سال 
میلادی ۲۰۲۲ به اتمام رسیده و به دنبال جذب بیشتر اعتبارات سازمانهای بین المللی 

در سال ۲۰۲۳ هستیم.
پس از اجرای طرح سرشماری شهروندان افغانستانی در ماه گذشته، ۱۸۰ هزار نفر به 
تعداد مهاجران افغان مقیم استان خراسان رضوی افزوده شد و اکنون شمار مهاجران 
قانونی و ثبت نام کرده افغانستانی در طرح سرشماری اتباع به نیم میلیون نفر رسیده 

است که ۹۸ درصد این گروه در کلانشهر چهار میلیون نفری مشهد سکونت دارند.

گذرگاه مرزی »پرسه سو« تا پایان امسال 
بازگشایی می شود

استاندار خراسان شــمالی گفت: راه اندازی 
گذرگاه »پرسه سو« در مرز بین این استان و 
کشور ترکمنستان که در سال ۱۳۸۲ مصوب 
شده بود، در نهایت تا پایان امسال بازگشایی 

می شود.
به گزارش روز چهارشنبه ایرنا از روابط عمومی 
استانداری خراسان شمالی، محمدرضا حسین 

نژاد در این باره اظهار داشت: پیرو تماس تلفنی با سفیر ایران در ترکمنستان و معاون 
دیپلماســی اقتصادی وزارت امور خارجه به زودی نشســتی با حضور مقامات استان 

خراسان شمالی و استان های همجوار در کشور ترکمنستان برگزار می شود.
وی تصریح کرد: تمامی مقدمات لازم برای ایجاد این گذرگاه مرزی انجام شده است و 

تا پایان امسال راه اندازی می شود.
حســین نژاد با بیان اینکه بازگشــایی گذرگاه مرزی پرسه سو، موجب رشد و توسعه 
استان در مراودات بین المللی می شود، افزود: گرچه ارتباط تجاری نیز بین تجار استان 
آخال ترکمنستان و خراسان شمالی وجود دارد، اما گشایش گذر مرزی موجب رونق 

اقتصادی و تولیدات این خطه و افزایش درآمد خانوار های مرزی می شود.
وی عنوان کرد: خراسان شمالی قطب تولیدات کشاورزی در برخی از ارقام است و باید 
تلاش شود تا تولیدات با کیفیت از این استان صادر شود و  این استان با ۲۰۰ هکتار 
شهرک کشاورزی مکان مناسبی برای سرمایه گذاری در بخش گلخانه و صادرات بیشتر 

به ترکمنستان است.
 طرح ایجاد بازارچه مرزی »پرسه سو« در بهمن  ماه ۸۳ توسط هیات وزیران مصوب 
شد که به دلیل عدم فعالیت این بازارچه و عدم تمایل کشور ترکمنستان در راه اندازی 
بازارچه مذکور در شــهریور ســال ۹۰ طبق مصوبه هیات  وزیران بازارچه پرسه سو از 

لیست بازارچه های مرزی کشور حذف شد و تاکنون این طرح بلاتکلیف مانده بود.
با سفر رییس جمهور در تیرماه سالجاری به خراسان شمالی این موضوع مطرح و مورد 
تاکید قرار گرفت به گونه ای که مســوولان دولت سیزدهم نیز به خوبی اهمیت این 
طرح را درک کردند و رابطه با همسایه شمالی را در اولویت های این استان مرزی قرار 
دادند و خواهان افزایش و توســعه همکاری های متقابل اقتصادی، گسترش بازارهای 
محلی، بهبود زیر ساخت ها و خدمات در راه اندازی گذرگاه مرزی در منطقه پرسه سو 

شهرستان مرزی راز و جرگلان شدند.
استان خراســان شمالی و شهرستان مرزی راز و جرگلان به دلیل قرار گرفتن در بن 
بست جغرافیایی و دوری از مرکز از وجود زیرساخت های توسعه ای به ویژه در زمینه 
راه های ارتباطی، آموزش، بهداشت و درمان، حوزه ورزشی و رفاهی با محرومیت روبرو 
است و یکی از مزیت های باز شدن بازارچه و گمرک در این محل، نزدیکی جغرافیایی 
محل استقرار بازارچه پرسه سو به عشق آباد مرکز جمهوری ترکمنستان است و علاوه 
بر این ســکونت قومیت های مشــترک به قطع این مرکز تجاری را از دیگر بازارهای 

مرزی متمایز می کند.
کشور ترکمنستان، با مساحت حدود ۴۸۸ هزار کیلومتر مربع، با جمعیت حدود شش 
میلیون نفر و ۹۹۰ کیلومتر مرز مشترک خاکی و ۲۲۸ کیلومتر مرز مشترک آبی دارای 
اهمیت ویژه ای به لحاظ ژئواکونومی و ژئواستراتژیکی برای جمهوری اسلامی ایران است.

امضای تفاهم نامه با سازمان نظام مهندسی
سرپرســت معاونت شهرســازی و معماری 
شهرداری مشــهد گفت: در راستای اجرایی 
خدمات  شهروندســپاری  فرآینــد  شــدن 
شهرســازی، تفاهم نامه ای با ســازمان نظام 
مهندسی خراسان رضوی به منظور رسیدگی 

به پرونده های هیات پارکینگ امضا شد.
به گزارش صبح امروز، »حسین عبدالله زاده« 
در ایــن خصوص افزود: با هدف اســتفاده از 

ظرفیت تخصصی مهندسان ترافیک عضو سازمان نظام مهندسی ساختمان خراسان 
رضوی، فرآیند رسیدگی به پرونده های هیئت های پارکینگ طی تفاهم نامه ای به آنان 

واگذار شد.
وی اضافه کرد: این تفاهم نامه ابتدا به صورت دوره شش ماهه آزمایشی در مناطق ۹ و 
۱۱ شهرداری اجرا خواهد شد و در صورت موفقیت آمیز بودن طرح و رضایت شهروندان 
از این فرآیند، بررســی پارکینگ در کلیه مناطق سطح شهر مشهد به گروه تخصصی 

مهندسان ترافیک سازمان نظام مهندسی واگذار می شود.
سرپرست معاونت شهرسازی و معماری شهرداری مشهد به مزایای برون سپاری بررسی 
پرونده های هیات های پارکینگ به ســازمان نظام مهندســی خراسان رضوی اشاره و 
اظهار کرد: استفاده از ظرفیت تخصصی سازمان نظام مهندسی، ایجاد وحدت رویه در 
نحوه پاسخگویی، تسریع در فرآیند رسیدگی به پرونده ها و جلوگیری از برخوردهای 
غیرحرفه ای و غیرتخصصی یا اعمال نظرهای سلیقه ای بخشی از مزایای این طرح است.

عبدالله زاده ادامه داد: اســتفاده همزمان از ظرفیت نرم افزارهای تخصصی و مهندسی 
ترافیک، حفظ ظرفیت کارشناســی شــهرداری برای تمرکز بر سایر وظایف محوله و 
آزادسازی وقت روسا و معاونین شهرسازی مناطق به منظور خدمت بهتر به شهروندان 
از دیگر مزایای برون ســپاری بررســی پرونده های هیات های پارکینگ به ســازمان 

نظام مهندسی خراسان رضوی است.

رویش باغ ویلاها در حریم شهر مشهد

رویش 23 هزار باغ ویلا به جای درختان
ویلاســازی های غیرمجــاز در دهه های 
اخیر به بلای جان عرصه های کشاورزی 
و منابع طبیعی کشور تبدیل شده  است 
که علاوه بر بلعیــدن زمین های مرغوب، 
آب سفره های زیرزمینی را نیز تهدید می 

کنند.
به گزارش ایرنا، رشد و پیشروی قارچ گونه 
ویلاها و باغ ویلاهای غیرمجاز در اطراف 
کلانشــهرها به قدری شتاب گرفته است 
که غالبا از چشم قانون پنهان می ماند و 
کم کم در دل طبیعت و عرصه های باغی 
و کشاورزی، ستون های سیمانی و سازه 
های ســنگی و آجری است که به جای 

نهال و درخت قد می کشند.
این معضل علاوه بــر تعرض به اراضی 
ملی و تغییر کاربری  کشتزار و باغها، از 
منظر تامین منابع آبــی و روی آوردن 
به حفر چاه هــا و انشــعابات غیرمجاز 
نیز حائز اهمیت اســت، چرا که ســایه 
خشکسالی هر ســاله بر گستره کشور 

فراخ تر می شود.
طبق اعلام رییس سازمان مدیریت بحران، 
بیــش از ۲ میلیــون و ۶۰۰ هزار ویلای 
شــخصی در کشــور وجود دارد که تنها 
۶۰۰ هزار باب از این تعداد مجوز چاه برای 
برداشت آب دارند و مابقی هیچ مجوزی 
بــرای تامین آب ندارند و این برداشــت 
بی رویه از سفره های آب زیرزمینی، خود 

می تواند به بحران منجر شود.
سرزمین کویری خراســان و مشهد نیز 
که بیش از ۹۵ درصد گســتره آن درگیر 
خشکسالی اســت، از طمع زمین خواران 
در امان نمانده و اطراف مشهد به بهشت 
امنی برای جولان این گروه تبدیل شده و 
ساخت و سازهای غیرمجاز شبانه، در حال 
فرودادن طبیعت و کشــتزارهای منطقه 

است.
شناسایی 2۳ هزار باغ ویلا در حریم 

مشهد
بررســی تصاویــر هوایی از حریم شــهر 
مشهد نشــان از آن دارد که ۲۳ هزار باغ 
ویلا در پهنه ۸۶ هزار هکتاری حریم این 
کلانشــهر وجود دارد که اغلب به صورت 
غیرقانونی سربرآورده و برای اغلب آنها نیز 
استخرهای بزرگی ساخته شده که عمق 
آنها با آب آشــامیدنی روستاییان بی پناه 

انباشته می شود.
مدیر پروژه هماهنگی حریم شهر مشهد 
در گفــت و گو بــا خبرنــگار ایرنا اظهار 
کــرد: براســاس نقشــه های تولیدی در 
ســال ۱۳۹۹، تعداد ۲۳ هزار باغ ویلا در 
حریم مشهد شناسایی شده که اغلب آنها 
غیرمجاز است و البته این تعداد جدا از باغ 
ویلاهایی است که در نواحی مانند طرقبه 

و شاندیز و گلمکان ساخته شده است.
کامران وثوق رضوی افزود: بر اساس قانون 
موجــود، تنها ایجاد باغ هــای صنعتی با 
گستره بیش از پنج هکتار در حریم مشهد 
مجاز اســت که ایجاد باغ های تفریحی و 

باغ ویلاها در این تعریف جا نمی گیرد.
وی اضافه کرد: بــاغ ویلاهای تفریحی و 
غیرمجاز اغلب در مناطق بایر شکل گرفته 

و نیازمند آب هســتند، که البته این باغ 
ویلاها الگوی کشــت و محصول صنعتی 
ندارند و علاوه بر آب بری، برای باغ های 

صنعتی اطراف تولید آفات می کنند.
وثــوق اضافه کــرد: البته همــه این باغ 
ویلاها از انشــعاب غیرمجاز برای تامین 
آب استفاده نمی کنند و مالکان برخی از 
آنها برای رفع نیاز باغ خود آب می خرند، 
اما باید دانســت که قیمت فروش آب نیز 

واقعی نیست.
مدیر پروژه هماهنگی حریم شهر مشهد 
ادامه داد: در ابتدای سال نرخ خرید برای 
خرید ۳۰ هزار لیتر آب حدود ۲ تا ســه 
میلیون تومان بود، ولی از آنجایی که باغ 
ویلاها در بسترهای شنی شکل می گیرند، 
آب مصرفی خیلی زود تبخیر شده و سفره 

های آبی را تغذیه نمی کند.
وثــوق اضافه کرد: اگرچه این انشــعابات 
غیرمجاز آب توسط شرکت آب و فاضلاب 
شناسایی و برای قطع آن اقدام می شود، 
اما باید ترتیبی داده شــود که همین آب 

هایی که به صورت تانکری خریداری می 
شود نیز به راحتی هدر نرود.

وی با بیان اینکه آب یک مساله راهبردی 
اســت که آثار آن بر روابط بین روستاها، 
شــهرها و کشــورها غیرقابل انکار است، 
گفت: جهــان با پدیــده گرمایش زمین 
روبه رو اســت و حتی »راین«، به عنوان 
بزرگترین رود اروپا، به حالت نیمه خشک 
درآمده است و اگر برای مواجهه با پدیده 
تغییرات اقلیمی چاره اندیشــی مناسبی 
نشود، ســالهای آینده با مشکلات جدی 

تری مواجه خواهیم شد.
مدیر پروژه هماهنگی حریم شهر مشهد 
وضعیت ســفره های آبی را بسیار نگران 
کننده خواند و خاطرنشــان کرد: در ۲۰ 
ســال گذشته با حفر چاه های ۱۵ متری 
در غرب شهر مشهد، می شد به آب رسید 
اما هم اینک عمق این چاه ها به ۳۰۰ متر 
رسیده است و قطعا باید جلو هدررفت این 
مایه حیات را گرفت، و ضروری است که 
آب برای استفاده های غیرصنعتی ارزش و 

قیمت واقعی خود را داشته باشد.
وثوق افزود: شــهرداری مشهد در شمال 
و جنوب مشهد در محدوده کشف رود و 
کوه پارک، در حوزه زیست محیطی کار 
کرده است تا موضوع تفرج و گردشگری، 
که نیاز انسانی در زندگی شهری است، به 
صورت عمومی در اختیار شهروندان قرار 
گیرد تا احســاس نیاز بــه باغ ویلا کمتر 

احساس شود.
وی تاکید کرد: آب باید در حوزه عمومی 
مصرف شود، عمده باغ ویلاها استخرهای 

ناکارآمــدی دارند که بخش زیادی از آب 
آن تبخیر شــده و هدر می رود، لذا باید 
از تخصیــص آب به مصــارف خصوصی 

این چنینی جلوگیری شود.
زنگ خطر ریز ریز شدن زمین های بزرگ 

مقیاس 
زمین های بزرگ مقیــاس عموما دارای 
کاربری صنعتی و کشــاورزی هستند که 
نقش عمده ای در زمینــه تولید دارند و 
عمدتا از امکانــات لازم نظیر آب و دیگر 
خدمات برای تولید برخوردار هستند اما 
در ســالهای اخیر این زمینها در حال ریز 
ریز شدن و تبدیل به باغ ویلاها هستند و 

کارکرد عمومی خود را از دست داده اند.
مدیر پروژه هماهنگی حریم شهر مشهد 
در خصوص زمین هــای بزرگ مقیاس 
حریم این شهر به خبرنگار ایرنا گفت: شهر 
مشهد ۱۷ قطعه زمین با گستره بالای ۵۰ 
هکتار دارد که از آب و امکانات لازم برای 

کشاورزی برخوردار هستند.

وثــوق افزود: اما اکنون ایــن پهنه ها در 
حال خُرد شــدن هستند، که بدون شک 
اگر مِلکی ریز و قطعه بندی شود، کاربری 
خود را از دســت داده و امکان کشــت و 
تولیــد در آن از دســت خواهد رفت، لذا 
طبق قانون باید این اراضی به دولت اعاده 
شود که در طرح پهنه بندی شهر مشهد، 
فعالیتهای هماهنگــی با موضوع محیط 

زیست پیش بینی شده است.
وی اضافه کــرد: اکنون در حوزه اتحادیه 
اروپا، بیشترین تولید محصولات کشاورزی 
و صیفی در کشــورهای خشــک انجام 
می شــود که باید ما نیــز این نمونه ها را 
پیاده ســازی کنیم، از این رو شهرداری 
مشهد برای اعطای مجوز کشت گلخانه ای 
همکاری لازم را بــا متقاضیان دارد و به 
جای بــاغ ویلاســازی، از گلخانه داری 

حمایت می کند.
۳۵۰۰ پرونده ساخت و ساز غیرمجاز در 

کمیسیون ماده ۹۹  
به منظور جلوگیری از ساخت و سازهای 
غیرمجــاز در خــارج از حریــم مصوب 
شهرها و نحوه رسیدگی به موارد تخلف، 
کمیسیون ماده ۹۹ مرکب از نمایندگان 
وزارت کشور، قوه قضاییه و وزارت مسکن 
و شهرسازی در استانداری ها فعال شده 
اســت کــه در این کمیســیون فقط در 
محدوده شهرستان مشهد سه هزار و ۵۰۰ 
پرونده در نوبت رســیدگی قرار دارد که 
این رقم خود به خوبی فراوانی ســاخت و 
ســازهای غیرمجاز و استفاده از انشعابات 

غیرمجاز آب را نمایان می کند.

بخشدار مرکزی شهرستان مشهد در این 
خصوص به خبرنگار ایرنا گفت: ساخت و 
ساز غیرمجاز خارج از محدوده روستا، کمر 
منابع آبی را شکســته است، به عنوان در 
روســتای »گرجی سفلی« در این بخش 
پنج هزار انشعاب آب وجود دارد که ۱۰۰ 

انشعاب آن غیرمجاز است.
محســن بخشــی اظهار کــرد: بیش از 
ســه هزار و ۵۰۰ پرونده ســاخت و ساز 
غیرمجاز از ســال ۹۸ به کمیسیون ماده 
۹۹ به منظور جلوگیری از ساخت و ساز 
غیرمجاز در خارج از حریم شــهری وارد 
شده که رسیدگی به آنها تاکنون به درازا 

کشیده است.
بخشی افزود: فرماندار فعلی مشهد دستور 
تسریع در رســیدگی به این پرونده ها را 
داده اســت اما وجود این آمــار در حوزه 
ساخت و ساز غیرمجاز نگران کننده است.

بخشــدار مرکزی مشــهد ادامه داد: در 
سالهای اخیر فعالیت پلیس ساختمان نیز 
به بهانه غیرقانونی بودن این گروه، متوقف 

شــد که اخیرا به دستور فرماندار مشهد، 
پلیس ساختمان با عنوان گشت نظارتی، 
با دریافت مجوز از تهران مجددا فعال شده 
اســت تا نظارتها بر عرصه ساخت و ساز 

بیشتر شود.
وی گفت: البته اقدامــات نظارتی اغلب 
در داخل روســتا انجام می شود و عمده 
معضل ســاخت وســاز غیرمجاز مربوط 
به خــارج از محیط روستاهاســت، اما از 
دهیاران خواســته شده چنانچه گزارشی 
در خصوص ســاخت و ســاز غیرمجاز و 
یا انشــعاب غیرمجاز آب دریافت کردند، 

موضوع را اعلام و پیگیری کنند.
بخشی ادامه داد: ماجرای صدور انشعاب 
غیرمجاز آب برای باغ ویلاهای فاقد مجوز، 
با توجه به وضعیت کم آبی منطقه، باید با 

جدیت رسیدگی شود.
وی اضافه کــرد: جمعیت بخش مرکزی 
مشهد با حدود ۲۰۰ روستا بیش از ۴۰۰ 
هزار نفر است، ۱۲۸ روستا از دهستانهای 
توس، تبادکان، کنویســت و میان ولایت 
در حریم کلانشــهر مشهد قرار دارند که 
بیشترین ساخت و سازهای غیرمجاز نیز 

در این مناطق صورت می گیرد.
وی گفــت: هم اینک از ۲۰۰ روســتای 
محدوده بخش مرکزی، ۲۵ تا ۳۰ روستا 
با تانکر آبرسانی می شــوند و نیاز مابقی 
روســتاییان نیز با مدیریت توزیع منابع 
آبی مدیریت می شــود اما شهروندان نیز 
باید پای کار بوده و با مطالبه گری و اعلام 
تخلفات، مانع از انتقال و توزیع آب روستا 

در میان باغ ویلاها شوند.

جمع آوری بیش از 1۰ هزار انشعاب 
غیرمجاز در مشهد

مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب مشهد، 
انشــعابات غیرمجاز را مهمترین تهدید 
برای سفره های آبی در شرایط خشکسالی 
بیان کرد و افــزود: ۱۸۰ منبع آبی برای 
آبرسانی به روســتاها وجود دارد و وجود 
انشــعابات غیرمجاز به خصــوص در باغ 
ویلاها، تجاوز به حقوق روســتاییان است 
که باید جلو توسعه این تغییر کاربری ها 
و ساخت و سازهای غیرمجاز گرفته شود.

حسین اسماعیلیان افزود: این شرکت در 
شناسایی و جمع آوری انشعابات غیرمجاز 
با حمایت دستگاه قضا، جدی است و در 
ســال ۱۴۰۰ بیش از ۱۰ هــزار و ۴۰۰ 
انشعاب غیرمجاز در مشهد کشف و جمع 

آوری شد.
وی اضافه کرد: در ۴ ماهه ابتدایی ســال 
جاری نیز بیش از ۲ هزار و ۵۰۰ انشعاب 
غیرمجاز آب در مشهد شناسایی و ۲ هزار 
و ۲۰۰ فقــره از این تعداد تعیین تکلیف 

شده است.
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب مشهد 
افزود: البته برخی از این انشعابات غیرمجاز 
مربوط به باغ ویلاها است که شناسایی و 
برخورد لازم با دارندگان انشعابات نیز در 

دستور کار قرار دارد.
اســماعیلیان اضافه کــرد: هم اینک در 
برخورد با دارندگان انشعاب غیرمجاز آب، 
تنها به یک جریمه مالی بسنده نمی شود 
و دستگاه قضایی هم جرایم قانونی بالاتری 
در نظر گرفته و احکام شدیدتری در این 
خصوص صادر می کند که حتی می تواند 
منجر به مجازات حبس برای فرد خاطی 

شود.
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب مشهد 
خاطرنشان کرد: در مسیر خطوط انتقال 
آب مشهد هیچ گونه انشعاب مجازی وجود 
ندارد و مالکان جدید لازم اســت وضعیت 
انشعاب آب ملک خود را برای قانونی بودن 
استعلام کنند چرا که گاهی اوقات افراد از 
غیرمجاز بودن انشــعاب آب ملکی که به 
تازگی خریده اند، بی اطلاع هستند و حال 
آنکه در صورت شناسایی انشعاب غیرمجاز 
و ارجاع پرونده بــه مراجع قضایی، حکم 

صادر شده قطعی خواهد بود.
اسماعیلیان افزود: وجود باغ ویلاها از منظر 
آب برای سفره های زیرزمینی خطرناک 
اســت و نفوذناپذیری بســتر استخرها و 
همچنین روانه شدن فاضلاب آنها به چاه 
های جذبی از مهمترین دغدغه ها در این 
بخش اســت و بر این اساس بستن چاه 
های غیرمجاز، اگرچه پرتنش اســت، اما 

باید انجام شود.
اگرچه موضوع مقابله با ساخت و سازهای 
غیرمجاز و باغ ویلاها توسط دستگاه های 
مرتبط در استان خراسان رضوی در حال 
پیگیری است، اما بدون شک اگر قوانین 
بازدارندگی لازم را نداشــته باشد، کار به 
سرانجام مطلوب نخواهد رسید و ضروی 
است دستگاه های متولی در این خصوص 

ورود جدی تری داشته باشند.

خبر

مدیرعامل شرکت آب و منطقه ای خراسان رضوی:

۴۰۲ حلقه چاه غیرمجاز از ابتدای سال مسدود شده است
مدیرعامل شــرکت آب و منطقه ای خراســان رضوی 
گفت: از ســال ۹۲ تا کنون ۱۷ هزار حلقه چاه غیرمجاز 
در استان مســدود شده که ۴۰۲ حلقه مسدودسازی از 

ابتدای سال تاکنون بوده است.
علیرضا طاهری روز گذشته در گفت و گو با خبرنگار ایرنا 
افزود: از ۴۰۲ حلقه چاه مسدودشــده امسال ۶۴ حلقه 

عمیق و بقیه نیمه عمیق هستند.
وی ادامه داد: با توجه به شــرایط خشکسالی در استان، 

انشــعابات و چاه های غیرمجاز تهدیدی برای سفره های 
آبی اســت از این رو شناسایی و مســدود کردن آنها از 

اولویتهای این شرکت است.
طاهری افزود: ۱۰ هزار و ۱۳۷ چاه کشــاورزی مجاز در 
خراسان رضوی وجود دارد که هشت هزار و ۱۸۴ حلقه 
چاه از این تعداد به شمارشگر هوشمند مجهز شده است.
مدیرعامل شرکت آب و منطقه ای خراسان رضوی گفت: 
هفت هزار و ۴۲۰ حلقه چاه غیرمجاز نیز در استان وجود 

دارد که ۶ هزار و ۷۲۷ حلقه از این تعداد چاه کشاورزی 
است.

طاهــری با بیان این که میزان کســری مخازن آب در 
استان ۸۰۰ میلیون مترمکعب در سال است افزود: طرح 
تعادل بخشی چاه ها و تجهیز آنها به شمارشگر هوشمند 

با جدیت پیگیری می شود.
هــم اکنون از مجموع ۳۷ دشــت اســتان خراســان 
رضــوی، نیمی در شــرایط ممنوعه بحرانــی قرار دارد 

بررسی تصاویر هوایی از حریم شهر مشهد نشان از آن دارد که ۲۳ هزار باغ ویلا 
در پهنه ۸۶ هزار هکتاری حریم این کلانشهر وجود دارد که اغلب به صورت 

غیرقانونی سربرآورده و برای اغلب آنها نیز استخرهای بزرگی ساخته شده که 
عمق آنها با آب آشامیدنی روستاییان بی پناه انباشته می شود

,,
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حضور تماشاگران در هفته دوم لیگ به چند شرط
شرایط حضور تماشاگران در مسابقات هفته 
دوم لیگ برتر فوتبال فصل ۰۲-۱۴۰۱ اعلام 

شد.
به گــزارش خبرگزاری تســنیم و به نقل از 
روابط عمومی سازمان لیگ فوتبال ایران، پیرو 
اطلاعیه قبلی مبنی بر عدم حضور تماشاگران 
به آگاهی می رســاند تا اطــلاع ثانوی تمامی 

ورزشگاه های میزبان مسابقات لیگ برتر که به سامانه فروش بلیت الکترونیک و گیت 
کنترل هواداران جهت ورود به ورزشــگاه مجهز شده باشند در صورت تصویب شورای 
تأمین استان و اخذ تأییدیه های لازم می توانند طبق پروتکل ها و دستورالعمل های قبلی 

تا سقف ۳۰ درصد ظرفیت ورزشگاه اقدام به بلیت فروشی کنند.

ملوان - استقلال بدون حضور تماشاگر
بــا وجــود بیانیه ســازمان لیــگ مبنی بر 
بلیت فروشی ۳۰ درصد ورزشگاه های میزبان، 
دیدار ملوان و استقلال به دلیل وجود نواقصی 
در ورودی های ورزشگاه سیروس قایقران بدون 

تماشاگر برگزار می شود.
بــه گزارش ایســنا، با وجود بیانیه ســازمان 
لیگ مبنی بــر این که تیم های میزبان اجازه 

بلیت فروشــی برای ۳۰ درصد از ورزشــگاه خانگی خود را دارند، دیدار تیم های ملوان 
و اســتقلال در چارچوب هفته دوم لیگ برتر قطعا بدون حضور هواداران خواهد بود و 
بلیت فروشی صورت نخواهد گرفت.باشگاه ملوان در این خصوص توضیح داد که به دلیل 
برطرف نشــدن نواقص ورودی ها و گیت های ورزشگاه سیروس قایقران، بلیت فروشی 

صورت نمی گیرد و ملوان باید بدون حضور هوادارانش از استقلال میزبانی کند.
در بیانیه سازمان لیگ آمده بود که تا اطلاع ثانوی تمام ورزشگاه های میزبان مسابقات 
لیگ برتر که به سامانه فروش بلیت الکترونیک و گیت کنترل هواداران برای ورود به 
ورزشگاه مجهز شده باشند در صورت تصویب شورای تامین استان و اخذ تاییدیه های 
لازم می توانند طبق پروتکل ها و دســتورالعمل های قبلی تا سقف ۳۰ درصد  ظرفیت 

ورزشگاه اقدام به بلیت فروشی کنند.

گل محمدی به دنبال جذب مهاجم خارجی جدید
ســرمربی تیم فوتبال پرسپولیس نام مهاجم 
خارجی جدیدی را به باشــگاه داده تا جذب 

شود.
به گزارش ایسنا، پس از جذب لوکادیو، یحیی 
گل محمدی نام یک مهاجم خارجی دیگر را 
به باشگاه پرسپولیس داده تا روند مذاکرات و 
جذب او آغاز شود. این در حالی است که پیش 

از این رضا درویش در اظهار نظری عنوان کرده که این باشــگاه فعلا نیازی به جذب 
مهاجم خارجی دیگر ندارد.

گل محمدی با توجه به  شــرایط فنی حامد پاکــدل، مهدی عبدی و احتمال جدایی 
شرزود تمیروف، به دنبال این است که تیمش را در خط حمله تقویت کند تا در طول 
فصل مشــکلی از این بابت نداشته باشــد و از این رو با بررسی گزینه های مختلف از 
باشگاه خواسته مهاجم خارجی دیگری جذب شود اما اظهارات رضا درویش به عنوان 
مدیرعامل باشــگاه نشان می دهد یا مدیران باشــگاه چندان تمایلی به جذب مهاجم 
خارجی جدید ندارند که این به نوعی دخالت در امور کادر فنی است و یا شاید به خاطر 

دور شدن از فضای دلالی، می خواهند چراغ خاموش پیش بروند.
حالا باید دید باشــگاه پرســپولیس که بنا به ادعای مدیرعامل این باشگاه حدود یک 
میلیون دلار برای خرید یورگن لوکادیا خرج کرده، اگر اقدامی برای جذب مهاجم جدید 

خارجی کند، برای این موضوع چقدر پول صرف خواهد کرد.

ستاره ایران باز هم تحسین شد 
نشــریه پرتغالی در گزارش خود به تمجید از 

طارمی پرداخت و او را معمار پورتو دانست.
به گزارش خبرگزاری فارس، نشــریه آبولا در 
آخرین گزارش خود به تمجید از ستاره ایرانی 
پورتــو پرداخت و طارمی را مســتحق خوب 
بودن و جشن گرفتن دانست و  نوشت: طارمی 

برای جشن گرفتن ۱۰۰ دلیل دارد.
نشــریه پرتغالی با اشاره به اینکه طارمی معمار تیم پورتوی کونسیسائو است، نوشت: 
با وجود شایعاتی که هر روز برای طارمی منتشر شد که این بازیکن به تیم های دیگر 
منتقل می شود ولی او تمرکز خود را از دست نداد و همیشه با ثبات و با انگیزه در پورتو 
ظاهر شد. او همیشه مصمم بود تا در پورتو دوران بازیگری خود را ادامه دهد و همین 

هم باعث شد تا به یکی از معماران پورتو نام گیرد.

پرسپولیس - فولاد با ظرفیت 50 درصدی
با تصمیم شــورای تامین تغییراتی در تعداد 
تماشــاگران بــرای بازی های لیــگ برتر در 
حال انجام اســت. به گزارش خبرنگار ورزشی 
خبرگــزاری فارس، ظهر امروز ســازمان لیگ 
فوتبال ایــران در اطلاعیه ای اعــلام کرد که 
برای هفتــه دوم لیگ برتر، در صورت تصویب 
شــورای تامین استان و اخذ تاییدیه های لازم، 

تماشاگران می توانند تا ۳۰ درصد ظرفیت ورزشگاه به استادیوم ها بروند.این در حالی است 
که این تصمیم با تغییراتی روبرو شده و طبق اعلام دبیرخانه  شورای تامین، در صورت 
فراهم بودن زیرساخت های بلیت فروشی                     الکترونیکی، تماشاگران می                       توانند تا ۵۰ درصد 
ظرفیت ورزشگاه بلیت خریداری کنند.هفته اول لیگ برتر بدون حضور تماشاگران برگزار 
شــد و حالا به نظر می رسد که اتفاقات جدیدی برای حضور هواداران در ورزشگاه ها در 
حال رخ دادن است.با این شرایط به احتمال فراوان دیدار پرسپولیس - فولاد خوزستان در 

ورزشگاه آزادی با ظرفیت ۵۰ درصدی حضور هواداران برگزار خواهد شد.

صیادمنش دو بازی تدارکاتی را از دست داد
 بــه گــزارش تابنــاک ورزشــی؛ »اللهیار 
صیادمنش« مهاجم تیم ملی کشورمان دیشب 
در ترکیب هال سیتی به میدان می رفت، اما 

در اوایل نیمه دوم دچار مصدومیت شد.
به این ترتیــب صیادمنش دو بازی تدارکاتی 
حیاتی مقابل اروگوئه و سنگال را از دست داده 
است.  سرمربی هال سیتی، بعد از این مسابقه 

گفت: ما وضعیت او را روز چهارشنبه بررسی می کنیم و اللهیار باید MRI بدهد. با این 
حال این بازیکن چهار تا شش هفته دور از میادین خواهد بود.

شوتا آرولادزه ســرمربی تیم هال سیتی در پاسخ به این پرسش که صیادمنش برای 
مدتی از میادین دور خواهد بود یا خیر؟ اظهار داشت: احتمالاً بله. ما وضعیت او را روز 
چهارشنبه بررسی می کنیم و اللهیار باید MRI بدهد. با این حال این بازیکن چهار تا 

شش هفته دور از میادین خواهد بود.
هال سیتی با ۸ امتیاز، در جایگاه دوم جدول چمپیونشیپ قرار دارد.

افشارزاده دبیرکل اسبق کمیته ملی المپیک:

تعویق دوباره انتخابات لطمه به حیثیت کمیته می زند
دبیرکل اسبق کمیته ملی المپیک گفت: 
مســئولان کمیته و وزارت ورزش شرایط 
را طوری فراهم کنند که انتخابات برگزار 
شود چون عدم برگزاری لطمه شدیدی به 

پیکره ورزش می زند.
بهرام افشارزاده در گفت گو با خبرگزاری 
تسنیم درخصوص انتخابات کمیته ملی 
المپیک اظهار داشت: اعتبار کمیته های 
هر کشوری بستگی به برنامه ریزی دقیق 
کارهای اجرایی دارد و با توجه به کرونا و 
مشکلاتی که به وجود آمده بود، انتخابات 

کمیته ملی المپیک به تعویق افتاد.
وی تاکید کرد: به نظرم با توجه به اینکه 
ریاست کمیته ملی المپیک اعتقاد دارند 
که انتخابات حتما برگزار شــود به نظرم 

وزارت ورزش و فدراسیون ها با همبستگی 
نسبت به انتخابات همت کنند تا هر چه 
زودتر این کار انجام شود. چون بازی های 
آسیایی چین و بازی های المپیک پاریس 
پیش رو است و عدم برگزاری انتخابات یک 
جبران غیر قابل تصوری را به نتایج کاروان 
ایران در بازی های آســیایی و بازی های 

المپیک وارد خواهد آورد.
دبیرکل اسبق کمیته ملی المپیک تصریح 
کرد: از این طرف هم IOC در هر صورت 
انتظار دارد کمیته هــای ملی المپیک و 
فدراسیون های ملی خودشان کارهایشان 
را حل کنند. رئیس فدراســیون هم باید 
آگاهی نسبت به مسائل بین المللی داشته 
باشد و ارتباط بســیار نزدیک با روسای 

کنفدراسیون  بین المللی،  فدراسیون های 
آســیایی و ارگان هایی که تصمیم گیرنده 
هســتند در جهان داشته باشد که بتواند 
خودش مشکلاتش را حل بکند البته این 
نیســت که واقعا کمیته المپیک و وزارت 
ورزش اقدامی نکنند ولی به نظر من پایه 
اصلی حل مشکلات هر فدراسیونی خود 

رئیس فدراسیون است.
وی افزود: رئیس فدراسیون باید بداند که 
این منابع مالی از نظام جمهوری اسلامی 
ایران اســت و به هر صورت امکاناتی که 
وزارت ورزش و کمیته المپیک در اختیار 
گذاشته شــخصی نیست  و باید یک کار 
اساســی برای آن رشــته ورزشی انجام 
بدهند. آنها صاحب خانه نیســتند و یک 

اجاره نشین هســتند و باید خوب عمل 
کننــد و در ایــن اجاره نشــینی که اگر 
خواستند به کس دیگری اجاره بدهند با 

رغبت باید بروند.
افشــارزاده تصریح کرد: تعویق  انتخابات 
کمیته ملی المپیک لطمه شــدیدی به 
پیکره ورزش و پیکره بازی ها و برنامه ریزی 
برای آینده و حیثیت کمیته ملی المپیک 
خواهد زد. با همکاری که الان بین وزارت 
ورزش و کمیتــه المپیک وجــود دارد، 
انشــاءالله در ششم شــهریور در مجمع 
عمومــی انتخابات کمیته به نفع مطلوب 

انجام شود.
پیشکسوت ورزش کشورمان تاکید کرد: 
مــن خواهش می کنم که از این هشــت 

نفری که کاندیدای ریاســت کمیته ملی 
المپیک شــدند کاندیداهایــی که واقعا 
توانایی لازم را در خودشان دیدند شرکت 
کردند و بررسی بکنند که آیا می توانند این 
کار بســیار سنگین را قبول کنند یا خیر. 
اگر نامزدی دید که این توانایی ها را ندارد 
در روز مجمع کنار برود تا رای ها شکننده 
نشود، به هر صورت آبروی کمیته المپیک 
و وزارت ورزش بــه انتخابات کمیته ملی 

المپیک مربوط می شود.
وی گفت: مسئولان کمیته ملی المپیک 
و وزارت ورزش شــرایط را طوری فراهم 
کنند که انتخابات انجام شود چون عدم 
برگزاری لطمه شدیدی به پیکره ورزش و 
قهرمانانی که زحمت کشیدند، خواهد زد.

وزیر ورزش و جوانان تاکید کرد نامه فیفا برای 
حضور زنان در اســتادیوم ها برای رقابت های 

باشگاهی تنها در حد پیشنهاد است.
به گزارش ایسنا، حمید سجادی در حاشیه 
جلســه هیات دولت درباره حضــور زنان در 
استادیوم های ورزشی گفت: ما اصلا به دنبال 
تفکیک بحث فوتبال از سایر رشته ها و به قول 
قدیمی ها به دنبال طناب کشیدن بین دریای 
مازندران و گیلان نیســتیم. در حال حاضر 
در بیشتر رشته های ورزشی خانواده ها قصد 
حضور دارند و برای انجــام این کار نیازمند 

یکسری هماهنگی ها هستیم. این هماهنگی  
گاهی سهل تر و قابل وصول تر است و گاهی 
مثل فوتبال سازوکار، جمعیت و محل برگزاری 
آن رویداد متفاوت است. وقتی ۵۰۰، ۱۰۰۰ یا 
حتی ۳ هزار خانم قصد حضور در یک رویداد 
فوتبالی را دارند، باید دستورالعمل ها را بیشتر 
رعایت کنیم، هماهنگی ها بیشتر باشد و آن چه 
به آن محیط انتظام می دهد، باید دیده شود. 

وی اضافه کرد: در حال حاضر جلساتی برگزار 
کردیم. خودمان این حضور را دوست داریم و 
نمی خواهیم خدایی ناکرده نگاه ها در بیرون از 

ایران این طور باشد که بگویند ایرانی ها مخالف 
ورود زنان به اســتادیوم ها هستند. خیر اصلا 

چنین تفکری وجود ندارد.
وزیر ورزش در ادامه خاطرنشان کرد: یکسری 
اطلاعــات از ایــران به بیــرون می دهند و 
می گویند در فلان رشته زنان و تماشاگران را 
راه نمی دهند. در حالی که چندسال است که 
خانم ها با عزت و احترام به استادیوم ها می آیند 
و بازی های تیم ملی فوتبال را می بینند. حتی 
بازی ایران و عراق شب هنگام برگزار شد ولی 
برای تردد خانم ها اتوبوس گذاشتیم و ورودی 

مستقل و خوبی داشتند. 
سجادی در واکنش به نامه فیفا برای حضور 
زنان در اســتادیوم ها در جریــان رقابت های 
باشگاهی هم گفت: فیفا در نامه خود حضور 
زنان در رقابت های باشگاهی را پیشنهاد داده 
است. تاکید می کنم نامه فیفا در حد پیشنهاد 
بــوده. ما در حال پیگیری برای شناســیایی 
استادیوم هایی هستیم که زیر ساخت مناسب 
دارند و شرایط شورای تامین، دستورالعمل های 
امنیتی و انتظامی در آن ها فراهم است. وقتی 
استارت این کار را زدیم گفتند، یکی دو سال 

پیش توافقاتی برای حضور زنان در رقابت های 
تیم ملی و باشگاهی انجام شده. ما هم همان 
دستورالعمل ها را جلو می بریم و اگر تعهدی 
ایجاد شده و چیزی امضا شده از طرف ایران 
بوده. بالاخره این اسم ایران است و فرقی ندارد 
بنده وزیر باشم یا فرد دیگری. در این خصوص 
صحبت کرده اند. چون دستورالعمل های فیفا 
یک به یک جلــو می رود. مثلا فیفا می گوید 
برای تماشاگران این اتفاق رخ دهد، پارکینگ 
و رختکن باید این طور باشــد، استانداردهای 

استادیوم ها باید این طور باشد.

۵11/1 - هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی)۵/1۹(

آگهـی موضـوع مـاده ۳ قانـون و مـاده ۱۳ آئین نامه قانـون تعیین تکلیف 
وضعیـت ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی ۱( برابر رای 
شـماره    ۱۴۰۱۶۰۳۰۶۰۰۵۰۰۴۶۶۸ هیـات اول  موضـوع قانـون تعییـن 
تکلیـف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر 
در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملک نیشـابور  تصرفـات مالکانـه بلامعارض 
متقاضی آقای محسـن زین العابدینی   فرزند حسـین   بشـماره شناسنامه  
۸۴  صادره از رفسـنجان  در ششـدانگ یک باب  سـاختمان  به مسـاحت 
۲۰۹/۹۰ متـر مربـع از پـلاک ۱۳۶  فرعـی از ۲۳۳  اصلـی واقـع در اراضی 
سـیان بخش ۲ نیشـابور   خریداری از مالک رسـمی آقای فریدون اربابیان   
محـرز گردیـده اسـت . ۲( برابـر رای شـماره  ۱۴۰۱۶۰۳۰۶۰۰۵۰۰۴۷۵۳ 
هیـات اول  موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و 
سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
نیشـابور  تصرفـات مالکانه بلامعارض متقاضی آقـای ابوطالب زمانی  فرزند 
حسـین  بشماره شناسـنامه  ۳۲۷ صادره از نیشابور در یک باب ساختمان  
بـه مسـاحت ۱۰۳/۷۵  متـر مربع از پـلاک ۱۲۹  فرعـی از ۱۱  اصلی واقع 
در   گذر چهارباغ بخش ۱۲ نیشـابور خریداری از مالک رسـمی آقای ایرج 
، سـرور ، و هوشـنگ همگـی اعتمـادی و عصمـت شـریعتمداری   محـرز 
گردیـده اسـت ۳( برابـر رای شـماره  ۱۴۰۱۶۰۳۰۶۰۰۵۰۰۴۰۶۲  هیـات  
اول  موضـوع قانـون تعییـن تکلیف وضعیـت ثبتی اراضی و سـاختمانهای 
فاقـد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک نیشـابور  
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی  آقای محمد سـیرجانی     فرزند علی   
بشـماره شناسـنامه  ۵ صادره از نیشـابور  در ششدانگ یک  باب ساختمان 
بـه مسـاحت ۳۱/۲ متـر مربـع از  پلاک ۱۰۹ فرعـی از ۳۷  اصلـی واقع در 
اراضـی کوشـک   بخـش ۱۲ نیشـابور از محـل مالکیت مشـاعی متقاضی   
محـرز گردیـده اسـت . ۴( برابـر رای شـماره  ۱۴۰۱۶۰۳۰۶۰۰۵۰۰۴۷۰۴  
هیـات  اول  موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و 
سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
نیشـابور  تصرفـات مالکانه بلامعـارض متقاضی  آقای محمـد باقر طاهری     
فرزنـد فضـل الـه     بشـماره شناسـنامه  ۱۶۱ صـادره از نیشـابور در یـک  
بـاب سـاختمان  بـه مسـاحت ۱۸۸۴/۶۳  متـر مربـع پـلاک ۲۳  فرعی از 
۱۴۳ اصلـی   واقـع در اراضـی نوبهـار   بخـش ۲ نیشـابور از محل مالکیت 
مشـاعی متقاضـی   محرز گردیده اسـت لذا به منظور اطـلاع عموم مراتب 
در دونوبـت بـه فاصلـه ۱۵ روز آگهـی مـی شـود  در صورتی که اشـخاص 
نسـبت صدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند مـی توانند 
از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهی به مدت دو مـاه اعتراض خود را بـه این اداره 
تسـلیم و پس از اخذ رسـید ، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض 
، دادخواسـت خـود را بـه مراجـع قضایی تقدیـم نمایند . بدیهی اسـت در 
صو.رتـی انقضـای مدت مذکور و عـدم وصول اعتراض طبق مقررات سـند 

مالکیـت صادر خواهد شـد . 
تاریخ انتشار نوبت اول  ۰۵/۱۲ /۱۴۰۱ 

تاریخ انتشار نوبت دوم   ۲۷ / ۱۴۰۱/۰۵   
سید ابوالفضل حسینی -رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

۵11/2 - هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی)۵/2۰(

آگهـی موضـوع مـاده ۳ قانـون و مـاده ۱۳ آئین نامه قانـون تعیین تکلیف 
وضعیـت ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی ۱( برابر رای 
شـماره    ۱۴۰۱۶۰۳۰۶۰۰۵۰۰۴۶۸۵ هیـات اول  موضـوع قانـون تعیین 
تکلیـف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر 
در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملک نیشـابور  تصرفـات مالکانـه بلامعارض 
متقاضـی خانـم طاهـره خانـی دهنوئـی    فرزنـد غلامرضـا   بشـماره 
شناسـنامه  ۵۷۷  صادره از نیشـابور   در ششـدانگ یک باب  سـاختمان  
بـه مسـاحت ۴۹ متـر مربع از پـلاک ۷  فرعی از ۵۳  اصلی واقـع در اراضی 
شـهرک بخش ۱۲ نیشـابور   خریداری از مالک رسـمی خانم لعبا پلاد زره   
محـرز گردیـده اسـت . ۲( برابـر رای شـماره  ۱۴۰۱۶۰۳۰۶۰۰۵۰۰۴۰۷۱ 
هیـات اول  موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و 
سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
نیشـابور  تصرفـات مالکانـه بلامعـارض متقاضـی اداره آمـوزش و پـرورش 
منطقـه میـان جلگـه  بشـماره شناسـه  ملـی ۱۴۰۰۲۱۶۱۶۸۹  در یـک 
بـاب سـاختمان  بـه مسـاحت ۳۵۶/۱۹  متـر مربـع از پـلاک ۲۸  اصلـی 
واقـع در   اراضـی کلاتـه یخـدان  بخـش ۱۳ نیشـابور خریـداری از محـل 
مالکیـت مشـاعی متقاضـی   محـرز گردیـده اسـت ۳( برابـر رای شـماره  
۱۴۰۱۶۰۳۰۶۰۰۵۰۰۴۶۴۶  هیـات  اول  موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف 
وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد 
ثبتـی حـوزه ثبـت ملک نیشـابور  تصرفـات مالکانـه بلامعـارض متقاضی  
آقـای احمـد صالحان    فرزند غلامعلی   بشـماره شناسـنامه  ۳ صـادره از 
نیشـابور  در یـک  باب سـاختمان به مسـاحت ۷۰/۸۰ متر مربـع از  پلاک 
۱۲۷۳ فرعـی از ۲۳۴  اصلـی واقـع در اراضـی حدیـره   بخـش ۲ نیشـابور 
از محـل مالکیـت مشـاعی متقاضی   محـرز گردیـده اسـت . ۴( برابر رای 
شـماره  ۱۴۰۱۶۰۳۰۶۰۰۵۰۰۴۵۲۰  هیـات  اول  موضـوع قانـون تعیین 
تکلیـف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر 
در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملک نیشـابور  تصرفـات مالکانـه بلامعارض 
متقاضـی  آقـای محمـد شـرافت فرزند محمدرضا      بشـماره شناسـنامه  
۱۲۶ صادره از نیشـابور در ششـدانگ   باب سـاختمان  به مساحت ۹۳/۰۰  
متـر مربـع از  پـلاک ۷  فرعـی از ۴۶ اصلـی   واقـع در اراضـی فیـل خانـه    
بخـش ۱۲ نیشـابور از مالک رسـمی خانـم بتول یخدانی    محـرز گردیده 
اسـت لـذا بـه منظور اطـلاع عمـوم مراتـب در دونوبت بـه فاصلـه ۱۵ روز 
آگهـی مـی شـود  در صورتـی که اشـخاص نسـبت صـدور سـند مالکیت 
متقاضـی اعتراضی داشـته باشـند می تواننـد از تاریخ انتشـار اولین آگهی 
بـه مـدت دو مـاه اعتـراض خود را به این اداره تسـلیم و پس از اخذ رسـید 
، ظـرف مـدت یـک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض ، دادخواسـت خـود را به 
مراجـع قضایـی تقدیـم نمایند . بدیهـی اسـت در صو.رتی انقضـای مدت 
مذکـور و عـدم وصـول اعتراض طبق مقررات سـند مالکیت صـادر خواهد 

 . شد 
تاریخ انتشار نوبت اول  ۰۵/۱۲ /۱۴۰۱ 

تاریخ انتشار نوبت دوم   ۲۷ / ۱۴۰۱/۰۵   
سید ابوالفضل حسینی -رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

۵11/۳- هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی)۵/21(

آگهـی موضـوع مـاده ۳ قانـون و مـاده ۱۳ آئین نامه قانـون تعیین تکلیف 
وضعیـت ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی ۱( برابر رای 
شـماره  ۱۴۰۱۶۰۳۰۶۰۰۵۰۰۴۷۱۲ هیـات اول  موضـوع قانـون تعییـن 
تکلیـف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر 
در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملک نیشـابور  تصرفـات مالکانـه بلامعارض 
متقاضـی آقـای رضـا عمارلـو     فرزند غلامحسـین   بشـماره شناسـنامه  
۱۰۵۰۹۱۰۲۶۵  صـادره از نیشـابور   در ششـدانگ یـک بـاب  سـاختمان  
بـه مسـاحت ۱۳۵/۷۵  متر مربـع از پلاک ۷۲/۴  فرعـی از ۱۳  اصلی واقع 
در اراضـی گـذر شـوری  بخـش ۱۲ نیشـابور   خریـداری از مالک رسـمی 
آقـای علـی اصغـر علـی نـژاد محـرز گردیـده اسـت . ۲( برابر رای شـماره  
۴۰۱۶۰۳۰۶۰۰۵۰۰۴۵۱۰ هیـات اول  موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف 
وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد 
ثبتـی حـوزه ثبـت ملک نیشـابور  تصرفـات مالکانـه بلامعـارض متقاضی 
خانم زهرا خاتون هرمزی سـرخمی   فرزند قربانعلی  بشـماره شناسـنامه 
۱۰۶۴ صادره از نیشـابور   در ششـدانگ یک  باب سـاختمان  به مسـاحت 
۱۵/۵۰  متـر مربـع از پـلاک ۳۹ فرعی ۹   اصلی واقـع در   اراضی ده کلاغ   
بخـش ۱۲ نیشـابور از محـل مالکیـت مشـاعی متقاضـی   محـرز گردیده 
اسـت ۳( برابـر رای شـماره  ۱۴۰۱۶۰۳۰۶۰۰۵۰۰۴۶۴۱  هیـات  اول  
موضـوع قانون تعییـن تکلیف وضعیت ثبتـی اراضی و سـاختمانهای فاقد 
سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتی حوزه ثبـت ملک نیشـابور  تصرفات 
مالکانـه بلامعـارض متقاضی  آقـای مهدی نصری فخر داود فرزند حسـین   
بشـماره شناسـنامه  ۷۷۴ صـادره از نیشـابور  در یـک  بـاب سـاختمان به 
مسـاحت ۴۷/۲۰ متـر مربـع از  پـلاک ۱۲۷۳ فرعـی از ۲۳۴  اصلـی واقع 
در اراضـی حدیـره   بخـش ۲ نیشـابور از محـل مالکیت مشـاعی متقاضی   
محـرز گردیـده اسـت . ۴( برابـر رای شـماره  ۱۴۰۱۶۰۳۰۶۰۰۵۰۰۴۰۵۱  
هیـات  اول  موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و 
سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
نیشـابور  تصرفـات مالکانـه بلامعـارض متقاضـی خانـم اعظـم چوپانکاره  
فرزند محمدحسـین  بشـماره شناسـنامه  ۷ صادره از فیروزه  دریک   باب 
سـاختمان  بـه مسـاحت ۶۹/۶۸  متـر مربـع از  پـلاک ۶۲  فرعـی از ۱۳ 
اصلـی   واقـع در اراضی گذرشـوری    بخش ۱۲ نیشـابور از مالک رسـمی 
آقـای محمـد رضـا فضلیانـی محـرز گردیـده اسـت لذا بـه منظـور اطلاع 
عمـوم مراتـب در دونوبـت بـه فاصلـه ۱۵ روز آگهـی می شـود  در صورتی 
که اشـخاص نسـبت صدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
مـی تواننـد از تاریخ انتشـار اولیـن آگهی به مـدت دو ماه اعتـراض خود را 
بـه ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخذ رسـید ، ظـرف مدت یک مـاه از تاریخ 
تسـلیم اعتـراض ، دادخواسـت خـود را به مراجـع قضایی تقدیـم نمایند . 
بدیهـی اسـت در صو.رتـی انقضـای مـدت مذکور و عـدم وصـول اعتراض 

طبـق مقـررات سـند مالکیت صـادر خواهد شـد . 
تاریخ انتشار نوبت اول  ۰۵/۱۲ /۱۴۰۱ 

تاریخ انتشار نوبت دوم   ۲۷ / ۱۴۰۱/۰۵   
سید ابوالفضل حسینی -رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

نامه فیفا برای حضور زنان در ورزشگاه ها در حد پیشنهاد است
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صاحب امتیاز و مدیر مسئول :
حسین رفیعی

زندانیان درباره  آمریکا  با  توافق  اجرای  برای  تهران  آمادگی 

شده ایم توافق  روند  وارد  شد؛  تمام  مذاکرات 

سخنگوی وزارت امور خارجه از آمادگی  جمهوری اسلامی 
ایران برای اجرای فوری توافق به صورت مستقل از برجام 
با آمریکا درباره زندانیان خبر داد و گفت: آماده ایم با اجرای 
توافق، ایرانیان بی گناه زندانی شــده در آمریکا به آغوش 

خانواده های خود بازگردند.
ناصــر کنعانی ســخنگوی وزارت امــور خارجه جمهوری 
اســلامی ایران روز )چهارشــنبه(  ۲۶ مرداد ماه در پاسخ 
به ســؤال خبرنگاران درباره اظهارات آنتونی بلینکن وزیر 
امور خارجه آمریــکا و همچنین رابرت مالی نماینده ویژه 
این کشــور در امور ایران درباره موضــوع زندانیان گفت: 
جمهوری اسلامی ایران به صورت مستقل از برجام، بارها از 

کانال های مختلف آمادگی خود را برای پرداختن به مسئله 
زندانیان، به طرف آمریکایی اعلام کرده است. 

بلینکن وزیر خارجه آمریکا در اظهاراتی خواســتار آزادی 
زندانیــان دوتابعیتــی در ایران که به دلایــل امنیتی و با 
حکم دادگاه در حال سپری کردن دوران محکومیت خود 
هستند، شــد و اعلام کرد که این کشــور در تلاش برای 
آزادی این افراد اســت و از ســوی دیگــر رابرت مالی هم 

همین درخواست را مطرح کرده است.
ســخنگوی دســتگاه دیپلماســی ضمن اعــلام آمادگی 
کشــورمان برای اجرای فوری توافق موجــود، اعلام کرد: 

آماده ایم با اجرای این توافق ایرانیان بیگناه زندانی شــده 
در آمریکا که بــه اتهام واهی نقــض تحریم های ظالمانه 
و غیرقانونــی آمریکا، قربانی بــی عدالتی نظام قضایی آن 
کشور شــده اند، امکان رهایی و بازگشت سریع به آغوش 

خانواده های خود را داشته باشند. 
کنعانی افزود: جای تعجب اســت کــه طرف آمریکایی به 
جای عمل و رفــع موانع در این زمینــه، صرفا به اجرای 
نمایش هــای تبلیغاتــی علیــه جمهوری اســلامی ایران 

می پردازد.
ناصر کنعانی دهم مرداد ماه سال جاری در نشست هفتگی 
با خبرنگاران در پاسخ به سؤالی در این خصوص بیان کرد: 

در بحث تبادل زندانیان مذاکره مستقیمی با دولت آمریکا 
در این رابطه و هیچ موضوع دیگری اعم از هسته ای و غیر 
هســته ایی نداریم و گفت وگوها از طریق واسطه از جمله 
انریکه مورا انجام می شــود. در مــورد زندانیان موضع ما 
مشخص است انتظار داریم دولت آمریکا شهروندان ایرانی 
که صرفا به اتتهمام داشــتن نقش در دور زدن تحریم های 
آمریکا بازداشــت کــرده بدون قید و شــرط آزاد کند. ما 
تابعیت دوگانه را در ایران به رسمیت نمی شناسیم و اینها 
را شهروندان ایرانی می دانیم و مبتنی بر حاکمیت قضایی 
خود با اینهــا تعامل کردیم و برخورد ما قضایی اســت و 

سیاسی نیست. ایران برای هر موضوع انسانی آمادگی دارد 
در صورتی که طرف مقابل نیز چنین باشد. 

پنجم اردیبهشت ماه ســال جاری نیز سعید خطیب زاده 
سخنگوی ســابق وزارت خارجه در پاسخ به سؤالی درباره 
تبادل زندانیان بیــن ایران و آمریــکا و اظهارات بلینکن 
وزیر خارجــه آمریکا گفته بود: دو موضــوع را باید از هم 
تفکیک کرد، یکی موضوعات بشردوســتانه و انسانی است 
که جمهوری اسلامی ایران همواره آمادگی داشته فارغ از 
مســیرهای دیگر که این موضوعات را حل و فصل کرده و 
جلو ببرد. موضوعی که باید از این جدا کرد رفتارهای کاملا 
سیاسی و سیاست زده آمریکاست که همه چیز را گروگان 
موضوعات خودش کرده اســت. این دفعه اول نیســت که 
آمریکا انجام توافقات در موضوعات انسانی را گروگان مسیر 
دیگری در وین یا مســیرهای دیگر است. اگر به جای این 
اظهارات و موضع گیری های تکراری، آمریکا و مقامات این 
کشــور اراده کرده و این اراده را نشان دهند برای همیشه 

می توان این بحث را بست.
خطیب زاده ۱۶ اســفندماه سال گذشــته نیز در اظهاراتی 
در ایــن باره گفت: مذاکرات ایــران و آمریکا درباره تبادل 
زندانیان پیشرفت هایی داشته و منتظر هستیم جمع بندی 
شــود و اگر طرف آمریکایی به تعهداتش عمل کند و شب 
اجرا عقب نشــینی نکند، فکر می کنــم می توانیم یکی از 
پرونده ها در حوزه انســانی که جزو اولویت های ایران بوده 

را ببندیم.
وی دوم اســفند ماه سال گذشــته نیز در نشست عادی 
هفتگــی با خبرنــگاران بیان کرده بود: یکســری اتباع ما 
هســتند که تابعیت مضاعف دارند، جرایمــی را مرتکب 
شــدند، دادگاه صالحه در جمهوری اســلامی ایران به آن 
جرایم رســیدگی کرده و احکامی درباره آنها صادر شــده 
است و به خاطر تابعیت مضاعف، درخواست هایی را طرف 
آمریکایی و برخــی طرف هایی اروپایی درباره یکی دو نفر 

دیگر داشتند.
این به عنوان مسائل انساندوستانه همواره در اولویت بحث 
ما قرار داشته و به همین خاطر ما دفعه پیش گفتم جدا و 
موازی از وین انجام می شود. هیچ وقت اجازه ندادیم مسائل 
و گفت وگوها در وین بر سرنوشــت انسان ها تأثیر بگذارد. 
زندانیان زیادی از ایران و اتباع ما به بهانه دورزدن تحریم ها 
که غیرقانونی و ظالمانه بوده، توســط آمریکا و متأسفانه با 
مداخله و همراهی برخی کشــورهای اروپایی انجام شــده 
اســت، برای ما اولویت داشته است. مذاکرات و گفت وگوها 
جدی بوده و تفاهماتی داشــتیم و امیدواریم طرف مقابل 

آماده اجرایی کردن این گفت وگوها باشد.

جلسه ای غیرعلنی سه ســاعته مجلس روزگذشته با حضور 
حسین امیرعبداللهیان وزیر امور خارجه، علی شمخانی دبیر 
شــورای عالی امنیت ملی، علی باقری مذاکره  کننده ارشــد 
ایران و مقامات ســازمان انرژی اتمی برگزار شد. نایب رییس 
کمیسیون امنیت ملی درباره جزییات این جلسه به همشهری 
آنلاین گفت: جلسه ای که امروز برگزار شد در نوع خود جلسه ای 
کم نظیری بود. در این جلسه وزیر خارجه، مذاکره کننده ارشد، 
دبیر شورای عالی امنیت ملی و همچنین مقامات سازمان انرژی 
اتمی حضور داشتند. دیدگاه های نمایندگان درباره مذاکرات از 
سوی نمایندگان مطرح شد و همچنین گزارش روند مذاکرات 
نیز ارائه شد. باید به تفاهم و همفکری در بالاترین سطح برسیم 

که امروز تا حدود زیادی رخ داد.
عباس مقتدای خوراسگانی خبر داد: آنچه به ما توضیح داده 
شده این است که مذاکرات تمام شده و روند توافق در حال 
انجام است و تصمیم سیاسی ایران گرفته شده است. طرف 
مقابل و مخصوصا آمریکا است که باید تصمیم سیاسی خود 
را بگیرد. آیا بنا دارد که منافع ملت ایران را به تمامه بپذیرد یا 

مثل قبل می خواهند پیمان شکنی و بدعهدی کنند.
نماینده اصفهان تاکید کرد که پیام های ردوبدل شــده بین 
ایران و اروپا و آمریکا در همین فضاست و اگر آن ها تصمیم 
سیاسی بگیرند که منافع ایران را به طور ویژه در نظر بگیرند 
توافق در دسترس است اما اگر بنا باشد در بیان چیزی بگویند 
اما آن را عملی نکنند همه مسئولیت ها بر عهده طرف مقابل 

است.
مقتدای خوراســگانی ادامه داد: البته جلسه دیگری نیز در 
محل دبیرخانه شورای عالی امنیت ملی تشکیل شده بود که 
در آن اعضای کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی به 
اتفاق وزیر خارجه و مذاکره کننده ارشد و دیگر دست اندرکاران 
حضور داشتند. در آن جلسه نیز نامه ها و موضوعات مرتبط و 

مطابات مدنظر ایران مطرح شد.
این نماینده ادامه داد: نکته مهم در این جلســات که دیروز 
و امروز برگزار شد و متوقف نخواهد شد و در روزهای آینده 
هم برخی از برنامه ریزی ها برای جلســاتی در کمیسیون 
امنیت ملی وجود دارد، تامین منافع ملت ایران در بالاترین 
سطح اســت. قانون اقدام راهبردی مجلس نیز در بالاترین 
سطح رعایت شود و انطباق صورت بگیرد. در جلسه دیروز با 
کمیسیون مفادی که مدنظر نمایندگان بود در اختیار ما قرار 

گرفت. کمیسیون امنیت ملی در جریان امور است.
وی افزود: یکی از نقدهای امروز در جلســه عدم دسترسی 
نمایندگان به متن بود که امروز در دسترس نمایندگان است و 
می توانند به آن دسترسی داشته باشند. حتی مفاد متن امروز 

بعضا در جلسه مورد صحبت و نقد و پیشنهاد قرار گرفت.
مجلس ســخت گیرانه عمل می کند. چرا که باید یقین پیدا 
کنیم منافع ملت ایران در بالاترین سطح تامین می شود. هم 
موضوعات راستی آزمایی و رفع تحریم ها و دیگر موضوعات 
را شــفاف مطرح کردیم و تا زمانی که یقین نکنیم منافع ما 
تامین می شود پافشاری های لازم را می کنیم. همکاران ما در 
مجلس بر این موضع هستند و دوستان ما در دولت نیز تاکید 
بر اجرای قانون مجلس دارند که برای تامین منافع ایران به 

نحو شایسته لحاظ می شود.
نایب رییس کمیسیون امنیت تاکید کرد: ما در کوتاه ترین 
زمان پاســخ خود را دادیم و طرف مقابل حداقل باید نشان 

دهد که در این بخش جدیت دارد. 
این نماینده مجلس تاکید کرد: طرف مقابل باید یک موضوع 
اساسی و کلیدی را در نظر بگیرد و آن اینکه موضوعات لازم را 
برای منافع ملت ایران بپذیرند. البته اگر اروپایی ها در این باره 
اقدامی انجام ندهند، خیلی زود فصل سرما فرا خواهد رسید و 

شاید طرف اروپایی بیشتر متضرر شود.


